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Spørgsmål
”Er SAS med den seneste redningsplan gjort klar til et evt. salg - og er der poten-
tielle købere til SAS?”

Svar
Fokus lige nu er at få gennemført hele SAS' plan 4 Excellence Next Generation og 
i øvrigt at få skabt ro om selskabets virksomhed. 

SAS’ plan og staternes deltagelse i kreditfaciliteten har været en forudsætning for, 
at der overhovedet eksisterer et SAS fremover. Og det er også en forudsætning 
for, at man kan overveje, om den nuværende ejerstruktur nødvendigvis er den 
bedste. 

Både den svenske og den norske regering har i løbet af de seneste uger gentaget 
deres stærke ønske om at sælge deres aktieposter i SAS. 

Regeringens fokus er at sikre et stærkt SAS både af hensyn til forvaltning af skat-
teborgernes investering og for at sikre så gode flyforbindelser ud af Københavns 
Lufthavne som muligt til gavn for erhvervslivet og beskæftigelsen ikke blot i Kø-
benhavn, men i hele landet. Hvis vi på et tidspunkt vurderer, at disse hensyn sam-
let set bedre kan varetages ved en ændret ejerstruktur i SAS, så vil regeringen gå 
åbent ind i en sådan drøftelse.

Med venlig hilsen
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